

Afdelingsbestyrelsesmøde

Tid og sted: Tor. 4. august 2011 klokken 19:15 på beboerkontoret

Kategorier for dagsordenspunkter

Debat: Det primære i dette punkt er at skabe en debat.

Orientering: Punktet er primært for at fremlægge informationer.

Beslutning: På dette punkt er det primære at der træffes en beslutning.

Dagsorden

1. Valg af dirigent og referent

2. Godkendelse af dagsorden

3. Godkendelse af referat fra 9. juni

4. Opfølgning fra sidste møde

Orientering

a. Alarm i center 1 og 4 (EJ)

b. Status på udvalgsbeskrivelser (MM)

Nye: INGEN

Godkendte: Infoudvalg, Økonomisk sikringsudvalg og Kontorudvalg

Mangler: KNIU, TV udvalget, Miljø, Nøgle, Have, Social, Ind- og udflytning,

Rengøring, Positivlisteudvalg og Paragrafrytteriet

5. Nyt fra:

Orientering

a. Inspektøren

b. AUB

c. Kassereren

d. Udvalg

6. Post og meddelelser

Orientering

7. Elektronisk klageformular til KNIU (NKC)

Debat og beslutning

Beboerne skal have mulighed for at hente en elektronisk klageformular som de enten kan sende via mail eller snailmail.

- 8. Evaluering af udlånsvaskekort (AB) Debat og beslutning**
Det er tid til at evaluere ordningen med udlånsvaskekort. Bliver de brugt? Bliver de afleveret til tiden? Hvordan fungerer det? Er der noget der skal justeres?
- 9. Hængepartier (EJ) Debat og beslutning**
Se vedhæftede bilag
- 10. KNIU (EJ) Debat og beslutning**
KNIU har ikke fungeret optimalt hen over sommeren. Der har været 2 mislykkede hvervekampagner. Hvad gør vi?
- 11. Generalforsamling (EJ) Debat og beslutning**
Vi skal til og i gang med at planlægge GF 2011, hvis det skal gøres ordentligt. Jeg tænker her på budgetlægning, beretninger, vedtægtsændringer mm. Vi kan jo starte med at finde deadlines
- 12. Gennemgang af eksempler på store fraflytter-regninger (MJM) Debat**
Store fraflytter-regninger som ikke bliver betalt er et stort - og tilsyneladende stigende - problem. Hvad gør vi?
Bilag til dette punkt er udsendt som e-mail d. 21. juni med titlen "lidt læsestof om overdaekkede gange og folk der sikkert skylder os penge" med mig som afsender.
- 13. Cykelskurenes fremtid (MJM) Debat**
Jeg har til FM foreslået en årlig oprydningsuge i cykelskurene, men dermed er debatten om cykelskurene ikke slut. Hvordan håndhæver vi ordensreglen om at cykelskurene kun er til cykler? Skal vi gøre noget særligt for scooter- knallert og motorcykelejerne?
Er cykelskurenes nuværende indretning hensigtsmæssig?
- 14. Evaluering af skt. Hans Festen (MJM) Debat**
Jeg ved ikke, om der er tradition for noget sådan i AB, men efter min mening er det altid en god ide at lave en evaluering efter et større arrangement: Hvad gik godt, hvad gik skidt, hvad kan vi gøre bedre næste gang?
- 15. Anlæg til festlokalet (KA) Beslutning**
- 16. Oprettelse af ny googlekalender (KA) Beslutning**
Det ville være hjælpsomt med en kalender udelukkende til fiset. Denne kunne

indeholde diverse deadlines og dato for hvornår fiset udkommer.

17. Nedlæggelse af ind/udflytnings udvalget (EO)

Beslutning

Grundet manglende aktivitet.

18. Daglig leder i beboerforeningen (JCK)

Debat

Se vedhæftede bilag

19. Næste møde

Næste møde er 1. september klokken 19:15. Deadline for punkter til mødet er 25. august

20. Eventuelt

21. Evaluering